

السيرة الذاتية

م. د. شهباء محمد يوسف شكر

الجامعة المستنصرية – كلية التربية

Mobile: -----

Email : Shabaamohammed@uomustansiriyah.edu.iq

Shahbaa.m.shkr@gmail.com

ملخص تعريفي:

- الاسم الرباعي واللقب : شهباء محمد يوسف شكر ياسين
- محل وتاريخ الولادة : بغداد 1968
- الاختصاص العام : الرياضيات
- الاختصاص الدقيق : بحوث العمليات
- اللقب العلمي : مدرس دكتور تاريخ الحصول عليه : 2016
- تاريخ اول تعيين : 1996\9\4
- مكان العمل : الجامعة المستنصرية – كلية التربية – قسم الرياضيات

الشهادات الدراسية:

- بكالوريوس في الرياضيات من كلية التربية الجامعة المستنصرية 1996
- ماجستير علوم في الرياضيات من كلية التربية الجامعة المستنصرية 2002
- دكتوراه فلسفة في الرياضيات من كلية التربية جامعة المستنصرية 2016

الجوائز والتكريم الأكاديمي

- (15) شهاده تقديرية من وزارة التربية و كلية التربية و كلية ابن الهيثم وبمشاركة في المؤتمرات
- (32) شكر وتقدير من مكتب السيد الوزير, رئيس الجامعة, ومن عميد الكلية

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- العمل في مهام مقررية قسم الرياضيات كلية التربية الجامعة المستنصرية
- التدريس في قسم الرياضيات / كلية التربية / الجامعة المستنصرية
- تقييم بحوث



المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات العليا	الدراسات الأولية
-	1- بحوث العمليات / المرحلة الرابع 2- التفاضل والتكامل متقدم/ المرحلة الثانية 3- التفاضل والتكامل / المرحلة الأولى

الانتساب المهني او الجمعيات:

- عضو في اللجنة الساندة لمؤتمر كلية التربية الجامعة المستنصرية قسم الرياضيات
- عضو في لجان السمنار لقسم الرياضيات
- عضو في لجان مناقشة بحوث التخرج لطلبة المرحلة الرابعة لقسم الرياضيات
- عضو في اللجنة الامتحانية
- عضوفي لجنة تدقيق الشبكات
- عضو في لجان لجنة البروفائل ولجنة تحديث المناهج الدراسية , و لجنة متابعة الغيابات , ولجنة متابعة المنح الدراسية , ولجنة الارشاد الاكاديمي , ولجنة الارتباط مع شعبة ابن سناء , و لجنة الجودة , ولجنة متابعة القاعات , ولجنة مجلس القسم , ولجنة الارتباط مع شؤون العلمية , ولجنة فرز الدفاتر الامتحانية

المنشورات العلمية

- نشر البحوث العلمية (12) في مجلات محلية وعالمية و سكوبس

تطوير المهارات:

- دورة تأهيله لتعليم الحاسوب
- دورة التأهيل التربوي
- دورة في التعليم الالكتروني
- دورة في الارشاد التربوي والنفسي
- دورة في طرائق تدريس



Curriculum Vitae

Shahbaa Mohammed Yousif Shakar

Mustansiriyah University – College of Education

Mobile: -----

Email: Shabaamohammed@uomustansiriyah.edu.iq

PERSONAL SUMMARY:

- Full Name : **Shahbaa Mohammed Yousif Shakar Yasin**
- Data of Birth : **Baghdad – 1968**
- General Jurisdiction : **Mathematic**
- Jurisdiction Flour : **Operation Research**
- Scientific Title : **Dr. Lecturer**
- Date of First Appointment : **4/9/1996**
- Work place: **Mustansiriyah University College of Education, Department of Mathematics.**

EDUCATION:

- Ph.D in Mathematics from the College of Education at the University of Mustansiriyah 2016
- Master of Science in Mathematics from the College of Education at the University of Mustansiriyah 2002.
- B.Sc. of Mathematics from the College of Education, the Mustansiriyah University in 1996

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- **(15)** Certificate of appreciation from the Ministry of Education and Faculty of Education and Ibn al-Haytham College and Participation in conferences
- **(32)** letter of appreciation from the President of office Higher Education, President of the Mustansiriyah University and Dean of the College Education.



ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

- Work in the tasks of the Department of Mathematics Department of Education, University of Mustansiriya
- Teaching in Department of Mathematics / College of Education / University of Mustansiriyah.
- Evaluation of research

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
1- Operation Research. 2- Advanced Calculus. 3- Calculus.	-

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Member of the Senate Committee of the Conference of College of Education Mustansiriyah University .
- Member of the Seminar of the Department of Mathematics .
- Member of the committees to discuss graduate research students to the fourth stage to the Department of Mathematics .
- Member of the examination committees
- Member of the Audit Committee master shit.
- Member of the committees of the Committee of the Profile and Curriculum Modernization Committee, the Absence Follow-up Committee, the Scholarship Follow-up Committee, the Academic Guidance Committee, the Liaison Committee with the Ibn Sina Division, the Quality Committee, And the Committee for the Examination of Examination Books.



PUBLICATIONS:

- Research published in Scopus magazines, international and local (12).

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- Educational qualification cycle.
- A course to teach computer and electronic calculators.
- A course in e-learning.
- A course in educational and psychological counseling.
- A course in teaching methods

